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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Birgitta Jacobsson valdes att justera dagens 

protokoll torsdagen den 22 september 2011. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes. 

§ 4 Kvarvarande frågor 

1. Brukarinflytande och samverkan – Funktionshinderombuds-

mannens årsrapport 2011 till Kommunstyrelsen. 

 

Rådet beslutade att ordförande avsätter tid på något kommande 

möte för att särskilt diskutera de förslag Funktionshinderombuds-

mannen angett i rapporten. 

 

2. Stockholm – en stad för alla. Program för delaktighet för perso-

ner med funktionsnedsättning 2011-2015.  

 

Diskuterades vilka mål som är viktiga att lyfta fram. Önskvärt om 

råd och förvaltning kan avsätta tid för gemensam diskussion inför 

arbetet med verksamhetsprogram för år 2012.  

 

Förvaltningen bevakar att hänsyn tas till stadens ”program för del-

aktighet för personer med funktionsnedsättning” när verksamhets-

program för 2012 arbetas fram. 

  

Kommunstyrelsens handikappråd bjuder in till seminarium    

”Stockholms stads nya program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning” Rådets ordförande plus en tjänsteman plane-

rar att närvara. 

 

§ 5 Stadens hemsida-www.stockholm.se 

Anne-Kaisa Johansson demonstrerade och informerade i stort om 

stadens hemsida. Staden har strävat efter att fullfölja VERVAs (ver-

ket för förvaltningsutveckling) riktlinjer för tillgänglig webbplats. 

Speciella tillgänglighetsfunktioner visades såsom lyssna, lättläst, 
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teckentolk och anpassa webbplatsen. Det är stadsledningskontoret 

(SLK) som har expertiskunskap kring tillgänglighetsfrågor likaså de 

som kan påverka alla tekniska funktioner. Lokalt kan vi påverka hur 

man utforma bl a texterna. Via en länk nederst på webbplatsen 

Stockholm.se finns det mer att läsa om tillgängligheten. Det går bra 

att vända sig direkt till SLK med frågor som rör tillgängligheten på 

hemsidan. Kontakt: Pernilla Gyllner eller Johannes Söderlund, tfn 

508 29 00 00, alt. förnamn.efternamn@stockholm.se 

Webbplasten kommer att utvecklas under 2011/2012. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 september 2011 

Ärende 9 - Tertialrapport 2 för Hässelby-Vällingby stadsdels-

nämnd 

1. Bilaga 2 sid 4- Socialtjänstavdelningen, Vuxenenheten 

Rådet ifrågasätter ordvalet i stycket ”Klienter flyttas till billiga-

re boende…..”  

Rådet anser att det är viktigast att klienten får det boende som 

är bäst anpassat till behovet. 

 

Förvaltningen tar till sig synpunkten och ger även en förklaring i 

vad som avses och att det alltid är individuella bedömningar som 

görs. Behovet ligger till grund för bedömningarna. 

 

2. Barn- och ungdomsenheten  och socialpsykiatrin 

För att rätt beslut ska kunna tas för vuxna inom socialpsykiatrin 

borde man ha tätare kontakt med klienten vid en omprövning av in-

satser, samt att det är viktigt att den enskilde inte får vänta på be-

slut. Det framkallar oro och ovisshet för den enskilde.  

Förvaltningen informerar att detta sker redan idag när det gäller 

barn och ungdomar och att det är lika viktigt att så skall ske när det 

gäller vuxenplaceringar inom socialpsykiatrin. 

Rådet framhöll även att det är viktigt att boendet återrapporterar re-

gelbundet till stadsdelen för att uppnå ett bra resultat för den en-

skilde. 
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Ärende 15 - Strategisk plan för bibliotek i Stockholm stad 2011-

2015 

Rådet uttalar att tillgängligheten, fysisk som psykisk alltid måste 

beaktas när nya ”bibliotek i rörelse” mötesplatser planeras. Rådet 

ser med viss oro att så inte kommer att ske. Rådet tycker att allhu-

set i Hässelby gård fungerar bra redan idag och ser positivt till 

planer för ett integrerat bibliotek/allhus i Hässelby gårds centrum.  

 

Ärende 17  - Samråd om Arkitektur Stockholm – En strategi 

för stadens gestaltning 

Rådet framför att i alla sammanhang måste barn- och tillgänglig-

hetsperspektivet beaktas vid Stockholms framtida utveckling. 

------ 

Övriga utskickade handlingar lämnar rådet utan kommentar.    

 

§ 7 Övrig information från förvaltningen  

Förvaltningen informerade om det ekonomiska läget. 

Stadshusets budget för 2012 presenteras nämnd/förvaltning 

den 12 oktober. 

 

§ 8  Övriga frågor 

Två ledamöter från rådet deltar ev. i Stadsbyggnadskontorets och  

Exploateringskontorets information den 27 september, om aktuel-

la/kommande stadsplaneärenden mm i vår stadsdel. 

§ 9  Anmälan inkomna handlingar 

 Inga handlingar till rådet har inkommit. 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte, förklarade 

sammanträdet avslutat. 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen  

måndagen den 17 oktober 2011 med början kl 14.00 i lokal  

Markelius. Kl 13.30 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 


